



Hanoi – Ha Long Bay - Hanoi 5 Days 4 Nights









_

Arrival to Hanoi - Free & Easy

 Check in Hotel, Free & easy to walk in the heart of Hanoi – Hoan Kiem Lake and the famous Old quarters 36 Street







DAY 2



B/L/D

Hanoi - Ha Long Bay(Overnight on Cruise)

- Check out from your hotel after your breakfast, today will be heading to the world's famous heritage site – HALONG BAY (4 Hrs by bus)
- · Check in to your cabin and enjoy your lunch onboard
- Explore Surprising Cave Titop Island
- Enjoy sunset party on deck
- Enjoy dinner on board





WP)

B/L

Ha Long Bay - Hanoi

- Morning feel free to join the Tai Chi Class on the deck, then enjoy your breakfast
- Kayaking, Visit local fishing village, dog islet and join the cooking class to learn to make the Vietnam national dish – Spring roll
- Enjoy Lunch on board then check out from the cruise and heading back to Hanoi city.
- Dinner at your own, discover the amazing street food around the town





Hanoi Free & Easy



В

 After enjoy your breakfast in hotel, You may enjoy explore the city by your own, discover the every corner of Hanoi 36th Old Quarters area, enjoy a cup of Hanoi speciality – Egg Coffee or buy the local souvenior at the market or shop!









В

Hanoi - Noi Bai International Airport

 Our private car will arrange to pick you up from your hotel and transfer to Noi Bai International Airport to catch your flight back to your country.

~ See you again ~





COVID - 19 CAUTION

- No travel is risk-free during COVID-19. Countries may further restrict travel or bring in new rules at short notice, for example due to a new COVID-19 variant. However MAVI TRAVELS will always inform you ahead for any changes to local government policy and anytime provide local assist to our customer.
- Always wear your mask and sanitize your hand frequently.

DISCLAMER: Due to COVID-19 travel restriction, local / religious festival, public holiday, weather condition, transport technical issue, acts of nature, MAVI TRAVELS reserved the rights to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

免责声明:由于 COVID-19 旅行限制、当地/宗教节日、公共假期、天气状况、交通技术问题、自然灾害,MAVI TRAVELS 保留在必要时更改顺序或更改、修改或更改行程的权利,或未经事先通知.



TOUR PACKAGE PRICE (Adult)

CLASS	PRICE IN USD / PAX*
STANDARD CLASS	USD 299
DELUXE CLASS	USD 319
PREMIUM CLASS	USD 359

^{*}Price quote base on twin sharing basis

TOUR PACKAGE PRICE (Child)

AGE	CHARGES
BELOW AGE OF 4	F.O.C
AGE 4 TO 6	50 %
AGE 7 TO 8	80 %
AGE 9 & ABOVE	100 %

Tour price include:

- Round trip airport hotel pick up & transfer by private car.
- Hotel accommodation for 3 nights + 1 night on Ha Long Bay Cruise cabin.
- All meals as mention in the itinerary(B:Breakfast, L:Lunch, D:Dinner)
- Sightseeing and entrance fee as per mention in the itinerary.
- Local English speaking tour guide
- 1 bottle of drinking water/day/pax
- Activities on cruise such as: Kayaking, fishing, cave visiting, tai chi classes, cooking class

Tour price exclude:

- Personal expenses
- Other services or tour visiting which is not mention in the itinerary
- Personal drinks
- Tips for local tour guide and driver (USD 4/day)



Arrival to Hanoi - Free & Easy

- 我们的私人专车将在机场迎接您
- 办理入住酒店于河内市区
- 可以自由探索河内旧街区











DAY 2

Hanoi - Ha Long Bay(Overnight on Cruise)



- 导游将迎接您到下龙湾(4个小时车程)
- 办理入住船舱房间及享用午餐
- 探索惊喜洞和titop island
- 甲板上享用黄昏下午茶
- 享用晚餐. 晚间可以自由参加钓鱼/墨鱼活动



B/L/D





WP)

B/L

Ha Long Bay - Hanoi

- 早上可以参加在甲板上的太极班,然后享用您的早餐
- 自由参加划船活动或游泳,然后参观当地渔村和一些特色的岛屿,参与学习制作越南国民美食-越南春卷
- 享用午餐,然后办理退房手续开始启程回河内
- 晚餐自费享用,可以乘机尝试河内街边的特色美食





Hanoi Free & Easy



В

• 在酒店享用早餐过后,您今天可以自由尽情的探索河内旧街区,可以尝试河内特有的-鸡蛋咖啡,或者在市场或商店购买特产或礼物。









В

Hanoi - Noi Bai International Airport

• 我们的专车将根据您的班机时间安排接送您到机场搭乘班机回国。

~ 行程结束 ~



i)新冠肺炎注意事项

- 在 COVID-19 期间,没有旅行是没有风险的。各国可能会在短时间内进一步限制旅行或引入新规则,例如由于新的COVID-19 变体。然而,MAVI TRAVELS 将始终提前通知您当地政府政策的任何变化,并随时为我们的客户提供当地协助。
- 注意在人群中戴上口罩并经常消毒您的手。

DISCLAMER: Due to COVID-19 travel restriction, local / religious festival, public holiday, weather condition, transport technical issue, acts of nature, MAVI TRAVELS reserved the rights to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

免责声明:由于 COVID-19 旅行限制、当地/宗教节日、公共假期、天气状况、交通技术问题、自然灾害,MAVI TRAVELS 保留在必要时更改顺序或更改、修改或更改行程的权利,或未经事先通知.



地接配套费用(成人)

等级	美金/个人
STANDARD CLASS	USD 299
DELUXE CLASS	USD 319
PREMIUM CLASS	USD 359

^{*}Price quote base on twin sharing basis

地接配套费用(小孩)

年龄	收费(成人标准)
4岁以下	免费
4 到 6 岁	50 %
7 到 8 岁	80 %
9 岁以上	100 %

配套价格包括:

- 往返机场 私家车接送酒店。
- 3 晚酒店住宿 + 1 晚下龙湾游轮船舱(双人同房)。
- 行程中提及的所有餐点(B:早餐,L:午餐,D:晚餐)
- 行程中提及的观光和入场费。
- 当地英语导游
- 1瓶饮用水/天/人
- 游轮上的活动,例如:皮划艇、钓鱼、洞穴参观、太极班、烹饪班

配套价格不包括:

- 个人支出
- 行程中未提及的其他服务或旅游参观
- 个人饮品
- 当地导游和司机小费(4美元/天)